



Anti-Bullying Plan

Objective:

To create a safe, inclusive, and respectful school environment by implementing a comprehensive anti-bullying program, with the active involvement of the student council.

Introduction:

Bullying is a serious issue that can significantly impact students' mental, emotional, and academic well-being. Elite International School is committed to fostering a culture of respect and kindness. Through the collaboration of staff, students and parents, this anti-bullying plan aims to effectively address and prevent bullying in all its forms.

Social Worker's Role:

- Provide individual and group counseling to students affected by bullying,
- Offer emotional support and teach coping strategies to help students manage the effects of bullying.
- Assist in the development and implementation of the anti-bullying policy and programs.
- Develop and lead educational sessions for students and teachers on topics like empathy, and conflict resolution.
- Keep accurate records of bullying incidents and interventions to help identify patterns and areas needing attention.

Teachers' Role:

- Integrate anti-bullying messages into the sessions,
- Educate students about the school's and classroom's policies and the importance of a respectful school culture.
- Recognize signs of bullying and provide a safe space for students to report incidents.
- Report bullying incidents to the social worker/SMT, maintaining confidentiality and the students' trust.
- Intervene promptly and effectively in bullying incidents, ensuring the safety of all students.
- Provide support and follow-up to students involved in bullying
- Foster an inclusive and respectful classroom atmosphere where diversity is celebrated, and all students feel valued.
- Implement classroom management strategies that promote positive behavior and respect among students.

Student Council's Role:

The student council will be pivotal in executing this plan, engaging their peers through morning broadcasts, stage performances, and class visits. Their role includes:

- **Campaign Leadership:** Leading the “Stop Bullying” campaign to promote a bully-free school environment.
- **Broadcasting Messages:** Delivering daily anti-bullying messages and tips during morning assemblies.
- **Stage Performances:** Organizing and performing in plays that depict the impact of bullying and the importance of kindness and empathy.
- **Classroom Visits:** Conducting peer-to-peer sessions to discuss bullying prevention strategies and encourage open communication.

3. Action Plan:

- Regular sessions for students to educate them about the types and signs of bullying, the psychological impact, and the school's policies against bullying.
- Incorporating lessons on empathy, digital citizenship, and conflict resolution into the existing curriculum.
- Students are encouraged to report incidents to their teachers and/or the social worker without fear.
- Every reported incident is followed up with appropriate intervention and support.
- Regularly collecting feedback from students to assess the effectiveness of the program and make improvements.

Our school’s anti-bullying plan is a dynamic, community-driven approach to prevent bullying. By empowering the student council and involving the entire school community, we aim to cultivate an environment where every student feels safe, valued, and respected.



خطة مكافحة التنمر

الهدف:

خلق بيئة مدرسية آمنة وشاملة ومحترمة من خلال تنفيذ برنامج شامل لمكافحة التنمر، بمشاركة فعالة من مجلس الطلبة.

مقدمة:

التنمر قضية خطيرة يمكن أن تؤثر بشكل كبير على الصحة النفسية والعاطفية والأكاديمية للطلاب. تلتزم مدرسة النخبة العالمية بتعزيز ثقافة الاحترام. ومن خلال التعاون بين الموظفين والطلاب وأولياء الأمور، تهدف خطة مكافحة التنمر هذه إلى معالجة ومنع التنمر بجميع أشكاله بفعالية.

دور الأخصائية الاجتماعية:

- تقديم الاستشارات الفردية والجماعية للطلاب المتأثرين بالتنمر.
- تقديم الدعم العاطفي وتعليم استراتيجيات التكيف لمساعدة الطلاب على إدارة آثار التنمر.
- المساعدة في تطوير وتنفيذ سياسات وبرامج مكافحة التنمر.
- تطوير وقيادة الورشات التعليمية للطلاب والمعلمين حول موضوعات مثل التعاطف، وحل النزاعات.
- الاحتفاظ بسجلات دقيقة لحوادث التنمر والتدخلات للمساعدة في تحديد الأنماط والمجالات التي تحتاج إلى الاهتمام.

دور المعلمات:

- دمج رسائل مكافحة التنمر خلال الحصص الدراسية.
- تثقيف الطلاب حول السياسات المدرسية والصفية وأهمية نشر ثقافة الاحترام في المجتمع المدرسي.
- التعرف على علامات التنمر وتوفير مساحة آمنة للطلاب للإبلاغ عن الحوادث.
- الإبلاغ عن حوادث التنمر للأخصائية الاجتماعية/فريق الإدارة العليا، والحفاظ على السرية وثقة الطلاب.
- التدخل بسرعة وفعالية في حوادث التنمر، وضمان سلامة جميع الطلاب.
- تقديم الدعم والمتابعة للطلاب المتورطين في التنمر.
- تعزيز جو الفصل الدراسي الشامل والمحترم حيث يتم الاحتفاء بالتنوع، ويشعر جميع الطلاب بالتقدير.
- تنفيذ استراتيجيات إدارة الفصول الدراسية التي تعزز السلوك الإيجابي والاحترام بين الطلاب.

دور مجلس الطلبة:

- سيكون لمجلس الطلبة دورًا مهمًا في تنفيذ هذه الخطة، من خلال التفاعل مع أقرانهم من خلال البث الإذاعي الصباحي، والعروض المسرحية، وزيارات الفصول الدراسية. دورهم يشمل:
- قيادة الحملة: قيادة حملة "وقف التنمر" لتعزيز بيئة مدرسية خالية من التنمر.
- تقديم النصائح: تقديم رسائل ونصائح يومية ضد التنمر خلال الطابور الصباحي.
- العروض المسرحية: تنظيم وتقديم مسرحيات تصور تأثير التنمر وأهمية الاحترام والتعاطف.
- زيارات الفصول: إجراء جلسات طلابية داخل الفصول لمناقشة استراتيجيات الوقاية من التنمر وتشجيع التواصل الفعال.

خطة العمل:

- عقد جلسات منتظمة للطلاب لتثقيفهم حول أنواع وعلامات التنمر، والتأثير النفسي، وسياسات المدرسة ضد التنمر.
- تشجيع الطلاب على الإبلاغ عن الحوادث لمعلميهم و/أو الأخصائية الاجتماعية دون خوف.
- متابعة كل حادثة مبلغ عنها بالتدخل والدعم المناسبين.
- جمع التغذية الراجعة من الطلاب بانتظام لتقييم فعالية البرنامج وإجراء التحسينات.

تعد خطة مكافحة التنمر في مدرستنا بمثابة نهج ديناميكي يحركه المجتمع لمنع التنمر. ومن خلال تمكين مجلس الطلاب وإشراك المجتمع المدرسي بأكمله، فإننا نهدف إلى تهيئة بيئة يشعر فيها كل طالب بالأمان والتقدير والاحترام.